
 

ПРОТОКОЛ  № 2 

11.01.2024 г. 

Днес, 11.01.2024 г. от 15:00 часа в приложението Google Meet се проведе заседание на 

Обществено-консултативния съвет по училищни политики към областния управител на област 

Ловеч. На заседанието присъстваха: г-н Виктор Стойчев – областен управител, г-жа Анета 

Николова – старши експерт в Областна администрация – Ловеч, г-жа Стоянка Цанкова – старши 

експерт в РУО – Ловеч, Йохан Георгиев – председател на ОКСУП – Ловеч, представители от 

училищата в област Ловеч – членове на Консултативния съвет. 

Заседанието протече при следния дневен ред, като материалите по същия предварително 

бяха изпратени на членовете на Съвета: 

1. Избор на секретар на ОКСУП – Ловеч. 

2. Инициативата „Областен управител за един ден“. 

3. „Ние и Европа в Диалог“ – консултации по Диалога на ЕС по въпросите на младежта.  

4. Текущи.   

По първа точка от дневния ред председателят на Съвета информира, че във връзка с 

подадено заявление за доброволно напускане от секретаря на ОКСУП Белослава Панчелеева, 

следва да бъде избран нов секретар на Съвета. Йохан Георгиев предостави възможност на 

членовете да направят своята номинация или да номинират член за позицията „секретар“. 

Поради не постъпили предложения, председателят на Съвета съобщи, че на следващо 

заседание процедурата по избор на секретар ще бъде стартирана отново. До тогава 

функциите на секретар ще бъдат изпълнявани от Боян Михов – зам.-председател на ОКСУП 

– Ловеч.  

По втора точка от дневния ред Йохан Георгиев сподели, че на 18 януари 2024 г. ще бъде 

проведена инициативата „Областен управител за един ден“. Същият сподели, че за участие в 

инициативата са подадени 20 кандидатури от ученици от училищата в областта. Техният 

избор е генериран с помощта на Google приложение.  

По трета точка от дневния ред, председателят на Съвета информира членовете, че на 25 

януари 2024 г. Обществено-консултативният съвет по училищни политики съвместно с 

Национален младежки форум ще проведе консултации по въпросите на младежта под 

надслов „Ние и Европа в Диалог“. В консултациите ще се включат 20 ученици от област 

Ловеч, като по време на същите учениците ще имат възможността да изразят своето мнение 

по въпроси, свързани с младежта, достъпа до образование, екология, транспорт, 

здравеопазване, приобщаващи общества, доброволчество и други.  

По четвърта точка от дневния ред не постъпиха въпроси и предложения, поради което 

председателят на Съвета закри заседанието в 15:30 часа.  

Председател:…………………..    Протоколчик:…………………. 

                  /Йохан Георгиев/ 


